
        

Bestyrelsesmøde d. 08.04.2015 

Til stede: Lene, Thomas, Erwin 

1.       Referat fra sidste møde: 

           Godkendt 

2.       Økonomi: 

           Økonomien er god. Cafeteriet gav et fornuftigt overskud. Vi har fået overført  

           penge fra Sporti. Vi har modtaget penge til dommerhusene fra Puljen til loka- 

           le initiativer. 

3.       Siden sidst: Aktivitetsudvalg - Stævneudvalg - Baneudvalg - Cafeteriaudvalg: 

           Aktivitetsudvalg: Intet nyt. 

           Stævneudvalg: Ønsker opsat afspærring foran sekretariatsvognen. Det sker. 

           Baneudvalg: Der er købt stenmel, salt og ler. Banen er ordnet. 

           Cafeteriaudvalg: Cafeteriet fungerede fint. 

4.       Dommerhuse – status: 

           Færdige. Blev taget i brug til stævnerne 4. og 5. april. De fungerer godt.  

           Gulv og indvendig side af brystning skal males. 

5.       Container – status: 

           Er taget i brug. Skal males og indrettes med reoler m.v. 

6.       Næste møde: 

           Tirsdag d. 05.05.2015 kl.19. 

7.        Eventuelt: 

           Følshow: Kristian arbejder med det. Planlægges til afholdelse 1916. 

           Vi vil investere i eget lydudstyr. Peter og Thomas arbejder med det. 

           Vi har fået kabel og mixer fra Katulabo. 

           Vi savner: Trillebøre: Der købes 2.   



        

                            Hegnsmaterialer: Der købes 2 ruller. 

                            Gyllespreder til brug som banevander: Thomas har fundet en, der 

                            muligvis kan bruges. Arbejder videre med det. 

                            Borde til cafeteria: Thomas har set annonce for sammenklappelige  

                            borde. Købes. 

                            Arbejdsdag til maling af dommerhuse og container 16.05.2015. 

 

               

              

                           

            

 

 

            

 


